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C 2 Q .

Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Meddig használják még ki a közszféra kiszolgáltatottságát, avagy jövő ősszel indul a
kampány? címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr.
Gyenesei István miniszterhez .

Válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nem meglepő , hogy a kormány 2009-ben is folytatja a társadalom szétszakítására tet t
intézkedéseket, hiszen az „oszd meg és uralkodj” jól bevált stratégia a szocialista
kommunikációs guruk eszköztárához . Most éppen a közszférát szakította szét és ugrasztotta
össze, amikor megkülönböztette az egyes területeken dolgozók 13 . havi javadalmazás i
rendjét. Most már ez a szféra sem tud egységes lenni, de emellett helyben fokozódik a
feszültség, közben csökken az ellenállás ereje . Ez a taktika is jól bevált, hátra lehet dő lni . Jövő
év őszén ugyanis már világosan látszik a következ ő lépés, a „gazdaságban történő hirtelen
javulás”, vagy „szerencsés világpiaci körülmények” hatására, a kormány bejelenti, hogy
szeptembertől visszaadja legalább a fele 13 . havi illetményt, és jövőre már bízik abban, hogy
sikerül mellé tenni a másikat, s ő t, ha netán újraválasszák őket, akkor még 14. havi juttatás i s
lehet . Mindeközben gyorsan melléteszem, hogy mindezt a felvett 5400 milliárd, többek közöt t
a közszférával is visszafizetendő hitelből fogják finanszírozni, hiszen ember nincs a z
országban, aki pontosan tudna tájékozódni az ország pénzügyei felől, vagy éppen nem vernék
át, mint általában a lakosságot szokták .
Gátlástalanul megtehetik ezt a közszférával, mert őket könnyen meg lehet találni, el lehet érni ,
be lehet vonni, egyszerűen kézben vannak .
Ki vannak szolgáltatva a kormánynak, és ezáltal könnyen félrevezethetők .
Kérdezem miniszter úrtól :

Ön, aki az önkormányzati világból gyökerezik, mindezt helyesnek találja ?
Valóban ki van dolgozva az előbb vázolt stratégia és ősszel visszaadják az elvett
juttatásokat?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .
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